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Hallgatói Fórum 
Jegyzőkönyv  

Megjelentek 
Balhási Zalán, Rajtik Dóra Vivien, Bakonyi -Nemes Attila, Nagy Levente ,Smuk Ferenc, Czövek Soma 

Attila, Vas József László, Tóth Gergő, Seregélyes Viktória, Sebők Bálint Imre, Szalay Gergő, Smuk 

András, Peresztegi Péter, Langár Ákos István, Szkálosi Attila, Kálmán Zalán Zoltán, Hegyes József 

,Szatmáry Zoltán, Jekkel Patrik Balázs, Bakondi Gábor, Fazekas István, Rajczi Barnabás, Domosvay 

Annamária, Csiszár Alex Gergő, Fazekas Bence,Molnár Botond, Sulc Dominika, Domonkos Ádám 

Kimentést kért 
Gyenese Mátyás, Gyöngy Eszter Ágota, Mészáros Péter, Tóth Bence 

Jegyzőkönyv 
Balhási Zalán a Fórum levezető elnöke megnyitja a Fórumot. Üdvözli a megjelenteket. Mivel nem jelent 

meg a hallgatók 5%-a, a Fórum nem határozatképes. Mindezek mellett a Fórum megtartásra kerül 

mivel nem szükséges határozatképesnek lenni az alábbi napirend kapcsán. 

Balhási Zalán Ismertette a Fórum napirendjét: 

• A VIK HK által felkért, Fórum levezető elnökének elfogadása, 

• A VIK HK által felkért, Fórum jegyzőkönyvvezetőjének elfogadása, 

• A VIK HK éves beszámolójának megtartása, 

• A Tisztújításon induló képviselő-jelöltek bemutatkozása és programjának ismertetése, 

• A Szociális Pályázatot Bírálói Szavazáson induló jelöltek bemutatkozása és programjának 

ismertetése, 

• Egyebek. 

A VIK HK által felkért, Fórum levezető elnökének és jegyzőkönyvvezetőjének elfogadása 
A Hallgatói Képviselet előzetesen HK döntés megerősítésével felkérte Balhási Zalánt levezető elnöknek, 

illetve Nagy Leventét jegyzőkönyvvezetőnek. Minden jelenlévő egyetértett a levezető elnök és 

jegyzőkönyvvezető személyével. 

A HK előző éves beszámolója 
Rajtik Dóra Vivien, a HK jelenlegi elnöke összefoglalta a HK előző éves tevékenységét: 

Alapvetően az általános tevékenységek, majd a munkacsoportok munkája kerül ismertetésre. Tavaszi 

félév elején Dékán választással foglalkoztunk, Charaf Hassan dékán jelöltet támogattuk a korábbi 

tapasztalataink alapján. A BME működési modelljének esetleges megváltozásáról szóló kérdésekkel 
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foglalkoztunk, valamint ezzel kapcsolatban fórumot is tartottunk. Minden szokásos táborunk meg 

tudott valósulni az éven, melyben köszönjük a tanácsadók munkáját 

Ősszel 4 tanácskozás jogú tagot választottunk, akik közül ketten felelős pozíciót látnak el. A ciklus során 

egy KHB Tisztújítást tartottunk márciusban, akikkel a munkák megkezdődtek. A ciklus végén a rektori 

pályázat kiírásra került. 

Gazdaság: Elfogadásra került a költségvetésünk. Költségvetésünk nagy hangsúlyt fektet a hallgatói 

rendezvények támogatására, így kereteink nagy részét idén is erre fordítottuk tavalyihoz képest 

megnövelt összeggel, valamint a nyári kollégiumi férőhelyeket támogattuk. A Dékáni Hivatal idén is 

támogatta a Gólyatábor megvalósulását. 

A szociális terület tanulmányi ösztöndíj osztással foglalkozott, valamint szociális pályázatokat bírált el. 

A tavaszi félévben elvégeztük a Tanulmányi Ösztöndíj korrekcióját. Több mint 1400 hallgató részesült 

ösztöndíjban, átlagosan 25.200 Ft összegben. Az őszi szociális pályázatok bírálásának előkészítése 

zajlott a tavaszi félév során. Az őszi félévben több mint 1210 hallgató részesült ösztöndíjban, átlagosan 

28.650 Ft értékben. Az őszi Rendszeres Szociális Ösztöndíj pályázási időszaka során 405 pályázó 

Rendszeres Szociális Ösztöndíj és Alaptámogatás pályázatát bíráltuk elő 1103 alkalommal, 232 

alkalommal tartottunk személyes bemutatási alkalmakat a pályázóknak, melynek eredményeképpen 

több mint 190 VIK-es hallgató nyert el Rendszeres Szociális Ösztöndíjat. A tavaszi Rendszeres Szociális 

Ösztöndíj pályázási időszaka során 267 pályázó Rendszeres szociális ösztöndíj és Alaptámogatás 

pályázatát bíráltuk elő 610 alkalommal, 197 alkalommal tartottunk személyes bemutatási alkalmakat 

a pályázóknak, melynek eredményeképpen több mint 170 VIK-es hallgató nyert el Rendszeres Szociális 

Ösztöndíjat. Kiosztottuk a tavaszi félévre a Tanulmányi Ösztöndíjat, több mint 1400 hallgató részesült 

ösztöndíjban, átlagosan 24.500 Ft összegben. 

KHB területen a kollégiummal kapcsolatos kérdéskörökben jártak el, nyáron megtartásra került a 

nyíltnap. Elindultak a közösségi helyiségek fejlesztései. 

Külügyi területen sikeresen lezajlott a pótpályázatok elbírálása, szeptemberben a külföldi diákok 

integrálásával foglalkozott a terület, valamint a tavaszi időszak alatt sikeresen elbírálásra kerültek az 

Erasmus+ pályázatok. 

Pályázati területen 19 millió forint került kiosztásra különböző ösztöndíjakra a tavaszi félév során. A 

két időszak között felülbírálásra kerültek a pályázatok. Az őszi félévben kiosztásra került a Hallgatók az 

oktatásért ösztöndíj, Kari BME ösztöndíj, Közéleti ösztöndíj, Utazási és konferencia ösztöndíj, 

Villanykari Közösségi ösztöndíj, valamint ősszel a TDK-n résztvevő hallgatókat is támogattuk. 
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A PR foglalkozott a hallgatók tájékoztatásával, új arculattal, illetve különböző kari rendezvényeken, 

nyílt napon, valamint Education való részvétel megszervezésével. Segítette az információáramlást a 

Ház szervezetei (kiemelten az SSSL és Simonyi Szakkollégium) és a Dékáni Hivatal között 

Oktatási területen a hallgatók különböző bizottságokban való képviselete valósult meg, a dékán- 

helyettessel folyamatos kommunikáció, valamint kérvény bírálás. Az időszak során 13 db TMCS ülést 

tartott a terület, valamint különböző projektekkel foglalkozott. 

Utánpótlás területen két képzés volt, 8-10 fő csatlakozott a HK-hoz, már segítettek az őszi képződők 

különböző munkákban, valamint az újoncok között sokan már el is indultak az idei tisztújításon. 

Szociális pályázat bírálónak jelentkezett hallgatók, valamint  Tisztújításon induló 

képviselő-jelöltek bemutatkozása és programjának ismertetése bemutatkozása 
B.Zalán: A Tisztújításon induló képviselő-jelöltek és a Szociális Pályázatot Bírálói Szavazáson induló 

jelöltek programjának ismertetésére kerül most sor. Az egyszerűség kedvéért ezt a 2 napirendi pontot 

egyben fogjuk megtartani. Azt szeretném kérni, hogy amennyiben van mód, akkor a kamerátok 

bekapcsolásával mondjátok el programotokat. 

Bakondi Gábor 19:10-13 

Bakondi Gábor elsőéves mesterképzéses villamos mérnök hallgató vagyok. A közéletbe 2021-ben 

csatlakoztam Senior képzés során, ahol aktív körtag voltam, majd az egyetemi kapcsolattartásért, 

illetve a HK-val való kapcsolattartásért feleltem, így kerültem közelebbi kapcsolatba a HK-val. 2023-

ban csatlakoztam a HK-hoz kommunikációs referensként, amit sajátomnak éreztem, és sikerült magas 

színvonalon végeznem. Fontosnak tartom a jó kommunikációt, valamint, hogy az érkező 

támogatásokat megfelelően használjuk fel, és jó legyen a kommunikáció a karral. Novembertől 

átvettem a PR-t, ebben szeretnék még fejlődni. Fontosnak tartom a transzparencia projektet, hogy a 

hallgatók közelebb kerüljenek a HK munkájához. 

Bakonyi-Nemes Attila 19:13-14 

Bakonyi-Nemes Attila vagyok, első évemben csatlakoztam az SSSL-hez, ahol tankör senior vagyok, HK-

ban pedig a tavaszi újonc képzésen csatlakoztam. Szeretnék szociális pályázatok bírálásával foglalkozni, 

mert úgy érzem, hogy jó lenne, hogyha minél gyorsabban vissza tudnánk jelezni a hallgatóknak a 

pályázatukról. 

Cövek Soma Attila 19:15-19:16 

Czövek Soma elsőéves mérnökinformatikus hallgató vagyok, idén tavasszal jeleneteztem a HK 

képzésére a Kirdev képzés mellett. Nagyon megtetszett a képzés során a TMCS és a gazdaság, már 
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gimis koromban is érdekelt a közélet. Célom a  hallgatók segítése, mindennapjaik megkönnyítése és a 

rám bízott feladatok jól ellátása. Szeretnék minél hamarabb tapasztalatra szert tenni. 

Újoncképzésen hallottam a JB feladatairól, a szociális pályázatok nehézségét eddig még nem 

tapasztaltam, azonban a testvérem által láthattam - aki a KJKra jár -, hogy mennyire nehéz ennek 

beadása, ezért a hallgatóknak szeretnék segíteni, hogy gördülékenyebben tudják leadni a pályázatokat 

és segíteni szeretnék a bírálásban is. 

Csiszár Alex 19:18-19 

Csiszár Alex vagyok, harmadéves mérnökinformatikus hallgató. Előző időszakban is bíráltam és 

szeretném folytatni, szeretném a kövi időszakban az egyik legtöbb pályázatot elbírálni. 

Domosvay Annamária 19:19-20 

Annamari vagyok, most vagyok harmadéves, korábban már próbálkoztam a szociális pályázatok 

bírálásával idén ismételten szeretnék foglalkozni vele. 

Fazekas István 19:20-23 

Fazekas István elsőéves mérnökinformatikus hallgató vagyok, mandátumos képviselőnek 

jelentkeztem. A tavaszi újonc képzésen részt vettem, és itt keltette fel az érdeklődésem a HK. Erdekel 

a TMCS, a gazdaság, illetve a szociális pályázatok, de a PR se áll távol tőlem. Gimiben is része voltam a 

közéletnek, több programot is szerveztem ott a tanuló társaimmal, ezért is jelentkeztem a HK-ba. IMSc-

s vagyok, így úgy gondolom, hogy elsőévesként és IMsc-s hallgatóként sok visszajelzést tudok adni az 

új tantervvel kapcsolatban. 

Szociális bírálónak is jelentkeztem, mert véleményem szerint a szociális pályázat kifejezetten hosszú 

folyamat, amit a saját bőrömön is tapasztaltam, amikor elkezdtem a folyamatot éppen ezért szeretnék 

jelentkezni bírálónak, hogy a hallgatótársaimnak megkönnyítsem a feladatukat. 

Gyenese Mátyás 

Távollétét előre jelezte. Jelölőszövege a vik.hk honlapon elérhető. 

Gyöngy Eszter Ágota 

Távollétét előre jelezte. Jelölőszövege a vik.hk honlapon elérhető. 

Hegyes József 19:23-19:26 

Hegyes József vagyok. elsőéves villamosmérnök. Tavasszal képződtem, ezen időszak alatt volt 

lehetőségem a TMCS munkájába bele látni, azonban érdeklődök a pályázat és a PR iránt is, de 

bármelyikben szívesen vállalok munkát. Középsuliban is volt lehetőségem a társaimat képviselni, amit 

két évig láttam el. Igyekszem a szabályzatok megismerésével, illetve a mandátumosok 
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iránymutatásával tevékenykedni. Célom oktatási levelek megválaszolása, szakbizottságokban való 

részvétel.  

Szociális bírálónak is jelentkeztem, melynek oka, hogy sok tanulónak ez az egyetlen lehetősége, hogy 

diplomát szerezhessen az egyetemünkön. Szeretném a bírálók munkáját segíteni, szeretnék a 

hallgatótársaimnak segítséget nyújtani, hogy megkaphassák a megérdemelt ösztöndíjukat. 

Jekkel Patrik Balázs 19:26-30 

Jekkel Patrik vagyok, elsőéves mesterképzéses villamosmérnök. Jelenleg már két éve mandátumosként 

tevékenykedem a HK-ban. Előző ciklusban oktatási referens voltam, ezt a tevékenységem szeretném 

folytatni. Az elmúlt egy évben sokat láttam az oktatás területéből: a ZV szabályzatok kialakításában 

tevékenykedtem, illetve a szakbizottságokon hallgatói érdekek képviselésével foglalkoztam. A 

következendőekben a matematika oktatás átvizsgálása fog zajlani, melyben rész szeretnék vállalni, 

illetve a belső tanulmányi működés megreformálásával szeretnék foglalkozni. 

Szociális pályázatok bírálással kapcsolatban már régóta bírálok, sok tapasztalattal rendelkezem, a 

jövőben is szeretném a bírálói csapatot erősíteni. Ez egy megterhelő folyamat és azt gondolom, hogy 

ezzel sokat tudok segíteni a HK-nak és a pályázóknak. 

Kérdés 

Rajczi Barnabás: Említetted, hogy a belső tanulmányi működést szeretnéd megreformálni, ez egy cél 

vagy egy konkrét terved van erre? 

Jekkel Patrik: Elsősorban cél. Mindenképp szeretnék a korábbi TMCS vezetővel beszéni, és a 

jövendőbelivel is, hogy ketten tudjuk megreformálni a területet, de mindenképpen egy személyes cél. 

Kálmán Zalán 19:30-19:32 

Kálmán Zalán vagyok, 2022-ben csatlakoztam a Hallgatói Képviselethez. Első évben Tanácskozási Jogú 

Tag voltam, majd az elmúlt évben mandátumos képviselő. A HK egyik alelnöke voltam, ezt a munkát 

szeretném tovább folytatni, úgy érzem, hogy az időszak alatt sikerült tapasztalatot összeszedni, amit 

szeretnék kamatoztatni a HK előrevitelében. 

Szociális pályázat bírálására is jelentkeztem. Az elmúlt 4 félévben is bíráltam, ez nekem mindig is fontos 

volt. Mindenkinek fontos, hogy aktívan bíráljunk, ezzel megkönnyíthetjük a hallgatótársak életét. 

Mészáros Péter 

Távollétét előre jelezte. Jelölőszövege a vik.hk honlapon elérhető. 

Peresztegi Péter 19:32-19:36 
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Peresztegi Péter vagyok, elsőéves mérnökinformatikus hallgató, eddig korlátozott rálátásom volt a 

közéletre, de már a GTB-ben elhatároztam, hogy akarok a HK-hoz csatlakozni. Úgy érzem, hogy nem 

tudnék magam számára szebb tevékenységet elképzelni, minthogy a mérnök hallgatótársaim segítsem. 

Szívesen vállalnám, hogy bármilyen TVSZ, TJSZ-szel kapcsolatos kérdésre válaszoljak a 

hallgatótársaimnak. BME menedzsment szakkollégium tagságom szeretném említeni, ahol a humán 

skilljeimet fejlesztem. 

Szociális pályázat bírálásra is jelentkeztem. Már a GTB-ben megfogalmazódott bennem, hogy 

mindenkinek különböző kompetenciái vannak, és ezek fejlesztésére mindenkinek egyenlő joga van. 

Ezért is szeretném a Juttatási Bizottság munkáját segíteni az elkövetkezendő időben. Szeretnék minél 

több időt a szabadidőmből erre felhasználni, hogy segítsem a hallgatótársaimat. 

Rajczi Barnabás 19:36-19:43 

Barnabás: Ezen fórumon névlegesen említhetek meg embereket? 

B.Zalán: Amennyiben van rá mód, poszt szerint hivatkozz rájuk. 

Barnabás: Rajczi Barnabás vagyok, negyedéves mérnökinformatikus hallgató, a VIK-es közösségben 

már elsőéves korom óta részt veszek, kezdetben az SSSL-ben tevékenykedtem tankörseniorként, illetve 

különböző rendezvények szervezésében. Sokat adott a jelenlegi munkámhoz, és sokat tanultam belőle. 

A HK-ban tevékenykedtem a legtöbbet összességében, több pozíción belül volt lehetőségem a HK 

munkáját segíteni, ezek felsorolását a jelölő szövegem tartalmazza. Fontosnak tartom a szociális 

bírálóként, alelnökként és EHK-sként elvégzett feladataim. 

Nem tudtam volna olyan jó munkát végezni a képviselet volt elnökének és alelnökének a munkája, 

valamint az előző időszak szociális referensének és az EHK delegáltjának a tudásátadása nélkül. 

Szeretném megköszönni az együtt végzett munkát, a képviseleti munkámhoz nagyban hozzájárultak.  

EHK-sként szeretnék tovább tevékenykedni, szeretném az EHK munkáját segíteni nem csak poszttal 

kapcsolatos tevékenységen, hanem az egyetemet érintő minden jövőbeni kérdéssel kapcsolatban. 

Az EHK-ban a szociális területtel akarok foglalkozni ESZB elnökként és szociális referensként, melyre 

azt gondolom, készen állok. Szeretném a VIK HK-ban a posztomat követő embernek a munkáját 

segíteni, valamint a HK véleményformálásában is szeretnék segíteni. 

Szociális pályázatok bírálásával is szeretnék foglalkozni, az előző évek során sokat bíráltam és hallgatói 

megkeresésekre is válaszoltam. Előző évben szociális referens voltam, azt gondolom, hogy ez a munka 

nagyon fontos, sokak számára a szociális pályázat egy kulcs fontosságú ösztöndíj. Szeretném a 

továbbiakban is segíteni a bírálást. 
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Rajtik Dóra Vivien 19:43-19:46 

Rajtik Dóra vagyok, negyedéves mérnökinformatikus hallgató. A közélethez 2021 tavasszán 

csatlakoztam seniorként: GTB, gólyabál, G7 szervezésével foglalkoztam. A 2022-es újoncképzéskor 

csatlakoztam a HK-ba, ahol egyből mandátumért is indultam. Akkor pályázati referensként, tavaly óta 

elnökként tevékenykedem. „Pályázatis koromban” sokat segítettem a hallgatókat a pályázatok 

megértésében, leadásában. Az időszakot a MŰEPER-re átállás határozta meg. Több területen is aktív 

voltam, jártam szakbizottsági ülésekre is. Tavaly április óta elnök voltam, célom volt a HK belső 

működésének stabilizálása, hallgatók jobb elérése és tájékoztatása. A HK elindult egy stabilabb úton, a 

közösségi felületen nagyobb elérést és transzparenciát tudunk nyújtani, az elődjeim által fenntartott 

jó kapcsolatot sikerült fentartani. Elnöki pályázatot idén is tervezek leadni.  

Szociális pályázatok bírálásával is szeretnék foglalkozni. Az elmúlt két évben nem csak 

mandátumosként tevékenykedtem, hanem szociális pályázatokat is bíráltam, amit szeretnék folytatni 

és segíteni a bírálókat a tapasztalatommal. 

Sebők Bálint 19:46-19:48 

Sebők Bálint harmadéves mérnökinformatikus hallgató vagyok. Sok helyen találkozhattatok velem, az 

SSSL-ben kezdtem, sok rendezvény szervezésben vettem részt. Ezen kívül sok helyen láthattatok a 

közéletben. Szeretnék csatlakozni a HK-hoz, mert fontos számomra a közélet, és hogy a Schönherz ne 

csak egy lakhely, hanem egy összetartó hely legyen. Azt gondolom, hogy a házban töltött időm során 

a HK-ban tudom a legjobban segíteni a hallgatókat. 

Szociális pályázatok bírálásával is szeretnék foglalkozni, szeretném, hogy a hallgatók a lehető 

leggördülékenyebben tudjanak szociális pályázatot benyújtani, azt gondolom, hogy ebből én is tudok 

fejlődni, és szívesen segítek a bíráló csapatnak. 

Seregélyes Viktória 19:48-19:51 

Seregélyes Viktória vagyok, negyedéves mérnökinformatikus. 2021 ősz óta segítem a HK-t. Kezdetben 

a TMCS-ben, majd a rendezvényes feladataimból adódóan szoros kapcsolat alakult ki a gazdasági 

területtel, így ezt követően a gazdaságot vittem. Szerettem volna a képviselet több tagjára 

kiterjeszteni, ami sikeresen lezajlott, jó alapot kapott a következő gazdasági referens is. A következő 

ciklust pályázati referensként és alelnökként kezdtem. A pályázati pozíciót leadtam, de közel maradtam 

a területhez, amit segítettem, ezen kívül a külügyet is segítettem. Ezeket a tapasztalatokat szeretném 

a kövi időszakban kamatoztatni 

Szeretnék segíteni a szociális bírálásban is, mert fontosnak tartom, hogy mindenki egyenlő esélyekkel 

induljon bármilyen anyagi háttérrel rendelkezik is. 
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Smuk András 19:51-19:57 

Smuk András vagyok, másodéves MSc-s mérnökinfós hallgató. Az elmúlt egy évben az EHK-ban 

tevékenykedtem, ahol az oktatási referensi pozíciót láttam el, amit szeretnék továbbra is folytatni. Itt 

az egyetemi hallgatókat képviseltem, azonban az EHK ülésein a VIK-es hallgatók érdekeit képviseltem. 

Mindig volt egy társam mellettem, akiknek a munkáját köszönöm. Szeretnék kidolgozni hallgatói 

programot, valamint a hallgatók véleményét továbbra is szeretném becsatornázni az egyetemi élet 

körforgásába. 

Szociális pályázatokat az elmúlt egy évben sajnos nem sikerült bírálni, de amennyiben időm engedi 

szeretnék segíteni a bírálóknak. 

Kérdés 

Domonkos Ádám: Hallgatói program alatt mit értesz? 

András: Sok kérdőívvel foglalkoztam, mint például a tanév rendje, és ezeket mind 4000nél többen 

töltötték ki. Ezeknek az eredményét szeretném prezentálni az egyetem vezetése felé. Hasonló 

kérdőívek: pl. kollégiumi hely elosztás, juttatással kapcsolatban. Ezenkívül a sport 

hozzáférhetőségének vizsgálatát említeném. Szeretném, hogy a magas pálya árak ellenében a 

hallgatóink olcsóbban sportolhassanak. 

Domonkos Ádám: Ezt a rektor választásban is képviselnéd? 

András: Az eddig kiértékelt kérdőívek eredményét képviselnénk mindenképpen. 

Smuk Ferenc 19:57-19:59 

Smuk Ferenc vagyok, harmadéves mérnökinformatikus hallgató, a kari közéletben több helyen is 

találkozhattatok velem: gólyabál, gólyatábor, felezőbál. A HK-hoz elsősként csatlakoztam. Tavaly 

mandátumosként gazdasági referens és technikai felelős voltam. Szeretnék a jövőben projektezni, 

hogy fejlesszünk a jelenlegi rendszeren. 

Szociális pályázatokkal kapcsolatban a tavalyi évben azt láttam, hogy a HK-sok sok munkát fordítanak 

a pályázatok bírálásába és ezen munkát szeretném segíteni. 

Sulc Dominika 19:59-20:00 

Sulc Dominika vagyok, harmadéves villamosmérnök. Szeretnék szociális pályáztok bírálásával 

foglalkozni ebben az évben is, és segíteni a pályázókat, illetve az ösztöndíj bírálókat. Az elmúlt két 

félévben igyekeztem aktívan segíteni, és idén is szeretnék ehhez a csapathoz csatlakozni, akik szintén 

belátják ezen ösztöndíj fontosságát. 

Szalay Gergő 20:00-20:02 
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Szalay Gergő vagyok, másodéves mérnök informatikus hallgató. Tavaly ősszel csatlakoztam a HK-hoz, 

a pályázat és juttatás érdekelt, és a továbbiakban is ezekben szeretnék részt venni, akár referensként 

is. 

A következő időszakban szeretném segíteni a szociális pályázatot bírálók munkáját, szeretném, hogy 

mindenkinek anyagi háttértől függetlenül elérhető legyen az oktatás. 

Szatmáry Zoltán 20:02-20:06 

Másodéves informatikus hallgató vagyok, egy éve csatlakoztam körülbelül a HK-hoz. Azóta sok 

területbe betekintést nyertem: tanulmányi, technikai, pályázati. Ősszel TMCS vezető lettem, a 

szívügyem az oktatás. Azért vagyunk itt az egyetemen, hogy tanuljunk és szeretném, hogy ezt előtérbe 

helyezve tudja képviselni a HK, ezért szeretném a továbbiakban is folytani. Úgy láttam, hogy sok 

technikai probléma adódott a levelező listákkal kapcsolatban, amin szeretnék javítani, a HK 

infrastruktúráját mind hardveresen, mind szoftveresen felvértezni. 

A szociális területet fontosnak látom. Úgy tapasztaltam, hogy barátaim, hallgatótársaim -, ha nem 

lenne lehetőség, akkor - nehéz helyzetben lennének és szeretném, hogy a helyzetük minél 

optimálisabb lenne, így a nyár végén szeretnék bekapcsolódni a pályázatok bírálásába. 

Szkálosi Attila 20:06-20:07 

Szkálosi Attila vagyok, másodéves mérnökinformatikus hallgató, az  elmúlt évben csatlakoztam a HK-

hoz. Sok mindent tanultam ez idő alatt, ezt szeretném kamatoztatni és segíteni a HK munkáját. 

Kettő szociális időszakon vagyok túl, nagyjából 40 pályázatot bíráltam el. Itt is szeretném a már 

megszerzett tudást kamatoztatva segíteni a hallgatókat. 

Tóth Bence 

Távollétét előre jelezte. Jelölőszövege a vik.hk honlapon elérhető. 

Tóth Gergő 20:07-20:10 

Tóth Gergő vagyok, másodéves mérnökinformatikus hallgató. Az elmúlt egy évben mandátumosként 

tevékenykedtem, amit szeretnék folytatni. Az elmúlt évben rendezvényes voltam, beleláttam a 

gazdasági terület munkájába, illetve több munkacsoportban vettem részt, mint pl. a TMCS. 

Szakbizottsági üléseken is részt vettem. JB-ben is tevékenykedtem a nyár folyamán: bírálással. A 

következő évben a külügyi területen szeretnék tevékenykedni, az Erasmus pályázat leadásában 

segíteni a hallgatóknak, illetve a külföldiek beilleszkedését szeretném segíteni. Szeretnék továbbiakban 

is projekteken részt venni. 
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Szociális területen az elmúlt év nyarán segítettem a bírálást, illetve hallgatói levelek megválaszolását. 

Szeretnék idén is a szociális pályázatot bírálók körébe tartozni. 

Vas József László 20:10-20:12 

Vas József harmadéves villamosmérnök hallgató vagyok. Gólyaként vonzott a HK, illetve a közösség, 

idén vettem bátorságot, hogy belevágjak. Több mint 10 éve vizilabdázok, mivel ez egy csapatsport, 

mindent csapatban meg tudunk oldani, ez a filozófiám. Szeretnék a HK része lenni. Elsősorban a külügy 

fogott meg. Az a helyzet, hogy a külföldi hallgatók kicsit el vannak szigetelődve, amit meg szeretnék 

szüntetni. 

A következő időszakban szeretném segíteni a szociális pályázatot bírálók munkáját, mert nagyon sok 

pályázat érkezik be minden évben. 

 

B.Zalán: Van-e még bárkinek bárkihez bármilyen kérdése?  

Balhási Zalán letölti a részvételi listát. 

Egyebek 
Senkinek sem volt egyebek napirendi pontja. 

 

Az ülést Balhási Zalán 20:13-kor berekesztette. 
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